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Locatie: Clubhuis AMVJ, Aanloop 2, Amstelveen 
Aanwezig: Lex van Hees (voorzitter bestuur), Dirk Landsaat (secretaris bestuur), 
Robbert Veltman (penningmeester bestuur) Martijn Klene, Bart Rabou, Ted Bergkamp 
(leden)  
Met kennisgeving afwezig: Steef Schelling(bestuur), Bas Hageman(bestuur), 
Paul van Kooten (lid Kascommissie) 
 
1. Opening en Ingekomen stukken 
Voorzitter Lex van Hees opent om 20.50 uur de vergadering en heet de aanwezigen van 
harte welkom op deze ALV.  
Als ingekomen stuk meldt hij het verslag van de Kascommissie, dat bij punt 4 aan de 
orde zal komen.  
 
2. Vaststelling notulen van de ALV van 20 oktober 2022  
Er zijn naar aanleiding van de notulen geen nadere vragen en/of opmerkingen. De 
notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Bestuursverslag seizoen 2022-2023  
Voorzitter Lex geeft mondeling een kort resumé over het voorbije seizoen.  
De viering van het 100-jarig bestaan (receptie, jubileumtoernooi) kan als geslaagd 
worden beschouwd. 
Wat betreft het voetbal was de degradatie van het eerste team naar de 3e klasse een 
onverwachte tegenvaller; ook het tweede team moest helaas een stapje terug doen. 
Omdat het bestuur heeft besloten om de doorstroming vanuit de jeugd en het tweede 
waar mogelijk te bevorderen is het ronduit jammer dat dit bij het “beloftenteam” (J023)-
ondanks belofte daartoe nog niet goed is gelukt. Sterker nog: voor dit team wordt nog 
naarstig gezocht naar een trainer en coach.  
Gelukkig zijn er ook successen te melden: het kampioenschap van het vrouwenteam 
Zondag 1 met promotie naar de 3e klasse; het succes van JO11. Ook de gestage groei 
van het zondagvoetbal (naar 8 teams) stemt tot tevredenheid.  
Bij de vrouwenafdeling is het sponsorcontract met ING verlengd; helaas vallen er bij de 
senioren een tweetal shirtsponsors af (daar komen we later ter vergadering nog op 
terug). 
Bij de jeugd was de Grote Clubactie weer een succes. Ook werden er een aantal 
interessante workshops georganiseerd en was er de beloftevolle partnerovereenkomst 
met Ajax. Voorts werden alle trainers en coaches van de jeugdteams van uniforme 
kleding en jassen voorzien. Het voetbalkamp voor de jeugd was ook dit seizoen weer 
klasse! 
En nam last but not least (de hier aanwezige) Ted Bergkamp als hoofd opleidingen het 
stokje over van Daan van Hees. Zijn dank gaat uit naar de Jeco voor alle activiteiten, in 
het bijzonder de vanavond aanwezige Martijn Klene.  
Een volgende opmerking van Lex betreft de aanschaf van VEO, een intelligent 
camerasysteem waarmee “zonder bediening” wedstrijden kunnen worden geregistreerd; 
bijvoorbeeld voor analysedoeleinden. Er wordt momenteel driftig gebruik van gemaakt bij 
de selectie (zaterdag 1 en 2) en recent ook bij de vrouwen.  
Als positieve uitsmijter kan Lex meedelen dat onze Vertrouwens Contact Persoon (VCP) 
Barbara Boender ook afgelopen seizoen (en tot nu toe) opnieuw niet in actie heeft 
hoeven komen. 
In reactie op het verslag van Lex uit ook Martijn Klene als lid van de JeCo zijn 
tevredenheid over de gang van zaken bij de jeugd. “De jeugd zit vol”; na een wat 
moeizame aanloop is het met de oudere jeugd spelen op zondag goed gelukt (er komt 
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nog een jeugdteam bij (JO16)).  
De Guppengroep draait onder leiding van Marieke (met steun van Daniëlle) prima. De 
doorstroming naar de jeugdelftallen is gezond en maakt dat er geen wachtlijsten zijn.  
Het trainersgilde is - behoudens JO23 - op orde; dank aan Ted (ook voor zijn optreden in 
de nieuwe functie). De opleiding voor onze jeugdtrainers bij de KNVB is een verrijking. 
Naar verwachting is er binnenkort ook aanvulling voor de technische commissie.  
Dat is ook bij de Jeugdcommissie een wens. Want momenteel bestaat de JeCo - na het 
formeel terugtreden van de trouwens nog immer actieve Dick Tichelaar - nog uit twee 
mensen. Overigens is Martijn content omdat het - als gevolg van de korte lijntjes - 
desondanks allemaal redelijk soepel loopt. Dat laatste wordt door Lex nogmaals onder 
dank bevestigd. 
  
5. Financieel jaarverslag 2022-2023 
Penningmeester Robbert Veltman geeft een korte toelichting op de jaarcijfers.  
Die wijzen uit dat er sprake is van een negatief resultaat van ruim €13.000.  
Robbert stelt dat dit verlies het resultaat is van een aantal incidentele uitgaven die niet 
waren begroot, zoals de aanschaf van het camerasysteem, een opbergsysteem voor de 
webshop en de uitgaven voor de receptie en het jubileumtoernooi in het kader van het 
100-jarig bestaan. Dankzij een bijdrage van de AMVJ Fonds en het toerekenen van 
reserveringen vanuit de posten Onvoorzien en Grote Clubactie bleef de schade ‘beperkt’. 
De stijging van de uitgaven voor de vrijwilligersvergoedingen noopt tot bezinning. Verder 
zijn de gemeentelijke tarieven voor veldhuur en energie verder gestegen. De kosten voor 
het schoonmaken van de kleedkamers zijn ook behoorlijk hoog, aangezien dit is 
uitbesteed aan een professioneel bedrijf. Positief punt is dat de administratie van de 
webshop goed op orde is gebracht en de webshop een positief resultaat heeft 
opgeleverd. Hiermee waren de vragen vanuit de vergadering bevredigend beantwoord. 
Vervolgens wordt de verklaring van de Kascommissie (zie ingekomen stukken onder 
agendapunt 1) aan de orde gesteld (zie de bij dit verslag gevoegde verklaring). 
De commissie, die dit jaar werd gevormd door Paul van Kooten en Ernst van Bemmel. 
stelt in haar verklaring de vergadering voor om het bestuur décharge te verlenen voor 
het gevoerde financiële beleid. De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord.  
Ter afsluiting van dit agendapunt stelt de voorzitter, op gezag van de penningmeester, 
voor om het negatieve resultaat over het seizoen 2022-2023 ten laste te brengen van 
het Eigen Vermogen van de vereniging dat daarmee afneemt tot ruim 26.000 euro. De 
vergadering gaat met dit voorstel akkoord. 
 
6. Verkiezing bestuur  
De zittende bestuursleden: Lex van Hees, voorzitter; Dirk Landsaat, secretaris; Robbert 
Veltman, penningmeester; Steef Schelling, wedstrijdsecretaris en Bas Hageman, 
algemeen bestuurslid, stellen zich allen herkiesbaar voor het seizoen 2023-2024.  
Robbert Veltman stelt zich kandidaat onder het voorbehoud dat hij tussentijds aftreedt 
als bestuurslid/penningmeester zodra er een opvolger als penningmeester is gevonden. 
De vergadering gaat met de herverkiezing unaniem akkoord.  
 
7. Contributievoorstel seizoen 2023-2024 
Het bestuur stelt voor om de contributie voor alle categorieën met €10 (circa 4%) te 
verhogen. 
Bart Rabou uit zijn twijfels over de verhoging met een verwijzing naar het nog altijd 
ruime Eigen Vermogen van de vereniging. Robbert antwoordt dat er twee hoofdredenen 
zijn: de verdere stijging van de vaste kosten in verband met de sterk gestegen inflatie en 
het wegvallen van twee sponsors. Ook wijst hij op het bestuursbeleid om de vaste lasten 
altijd uit de contributies te kunnen betalen om niet (te) afhankelijk te zijn van inkomsten 
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uit andere bronnen. Overigens kunnen de leden altijd om een betalingsregeling vragen of 
een beroep doen op ondersteuning vanuit het Jeugdfonds Sport en Cultuur of de 
Stadspas.  
Na deze toelichting wordt het contributievoorstel door de vergadering aangenomen, met 
de stem van Bart Rabou tegen. Zijn argument is met name de naar zijn mening nog 
steeds forse omvang van het Eigen Vermogen als stevige buffer om eventuele verliezen 
te kunnen opvangen. 
 
8. Benoeming Commissies 
Dit formele punt wordt - mede gelet op het ontbreken van actie op het gebied van 
sponsoring (de Sponsorcommissie functioneert helaas niet meer) en het terugtreden van 
een tweetal shirtsponsors van het eerste team (zie hiervoor) - door de vergadering 
aangegrepen om de noodzaak van actie rond deze bron van inkomsten te bepleiten. 
Vooralsnog ziet het bestuur geen oplossing, maar beseft wel dat er iets moet gebeuren. 
Er is voldoende potentie bij het bedrijfsleven in de omgeving maar er is beslist behoefte 
aan een vrijwilliger(s), die voor de mogelijkheden inventariseert en actief sponsors gaat 
benaderen. Martijn Klene wijst nog op de mogelijkheid om (jeugd)teams actief te 
benaderen met een duidelijk sponsorpakket om het eigen team te sponsoren (hetgeen nu 
in bescheiden mate gebeurt). Nader beraad is noodzakelijk. 
 
De Kascommissie (Paul van Kooten en Ernst van Bemmel) heeft zich bereid verklaard 
deze taak voort te willen zetten. De vergadering aanvaardt dit aanbod in dank waarmee 
de Kascommissie voor het seizoen 2023-2024 is benoemd. 
   
9. Overige zaken rondom de club 
Tijdens de ALV zijn er bij bepaalde onderwerpen opmerkingen gemaakt c.q. vragen 
gesteld die hier (voor zover hiervoor niet reeds behandeld) kort worden gememoreerd. 
• Over de stand van zaken rond het clubhuis meldt de voorzitter dat het met de nieuwe 

barbezetting (na het vertrek van Koen) redelijk tot goed gaat. Chris (de nieuwe Koen) 
en zijn staf doen hun uiterste best om “de klanten binnen te houden”.  

• Binnen het ASC (AMVJ Sport Centrum) is verder weinig aan de hand. Op de 2e 
verdieping is weliswaar een nieuwe vloer gelegd, maar wat er verder met deze ruimte 
gaat gebeuren (los van de ruimtes die nu al zijn toebedeeld aan de verschillende 
clubs) is nog volledig blanco. Ook voor de verbetering van de verbinding met de 
tweede verdieping (nu een enge spiltrap) liggen er geen plannen. Buitenkleedkamers 
zijn ook hard nodig.  
Het bestuur zegt toe het ASC-bestuur tot actie te zullen manen.  

• De prestaties van onze kledingleverancier voor de webshop geven nog steeds geen 
reden tot volle tevredenheid. Contractueel zijn wij bezig aan het laatste seizoen en 
het bestuur beraadt zich daarom op de toekomst. Voorzitter Lex schetst het 
selectieproces voor eventuele nieuwe leveranciers en meldt dat er al gesprekken met 
twee partijen zijn gevoerd. De vergadering dringt er daarbij op aan om de ervaringen 
van de gebruikers met de huidige leverancier goed in de eindbeschouwing mee te 
wegen. Het bestuur zal de voorstellen (inclusief de bijbehorende sponsordeal) eerst 
goed toetsen bij alle belanghebbenden (waaronder de Jeugdcommissie) voordat er 
een definitief besluit volgt. Het streven is wel om dit proces ruim voor aanvang van 
het nieuwe seizoen 2024-2025 af te ronden.   
  

10. Rondvraag en Sluiting 
Bart Rabou vraagt met klem dat er iets wordt gedaan aan de chaotische parkeersituatie 
op het sportpark tijdens trainingsavonden. Met name het gedrag van leden van de 
selectie stoort hem in het bijzonder omdat zij hun auto’s vaak buiten de aangewezen 
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plekken neerzetten. Een zelfde verwijt maakt hij overigens ook richting fietsers en 
scooterrijders. Hij voorspelt (net als Ted) dat deze onveilige situatie in de toekomst nog 
tot (ernstige) ongevallen leidt, met name bij kinderen die zonder begeleiding naar huis 
gaan. Degelijk gedrag past volgens Bart ook niet bij wie wij als vereniging willen zijn. 
Het bestuur onderkent het probleem en zal dit (opnieuw) aankaarten bij de 
verantwoordelijke instanties én de leden/teamleiders. Voor daadwerkelijke handhaving 
van het parkeerverbod blijft de gemeente Amstelveen (politie en/of handhaving) 
verantwoordelijk.  
 
Ten slotte maken de aanwezige leden van de rondvraag gebruik om het bestuur te 
bedanken voor het gedane werk. 
 
Vervolgens sluit voorzitter Lex van Hees de vergadering rond 22.30 uur onder 
dankzegging voor ieders inbreng. Hij nodigt de aanwezigen daarna graag uit voor een 
afsluitend drankje in de kantine.  


